
Zápis z veřejné schůze OV Vilémov 10.7.2024 16:00h 

Přítomnost zástupců MĚ HU – Chodníky 

Účastníci: 

 p. Hendrych 
 p. Křivánek 
 p. Vilímová 
 p. Ing. Marek (architekt) 

Omluvení: 

 starosta MĚHU p. Ing Machek 

Program jednání 

1. Prezentace plánu/projektu chodníků 

 p. Marek (projektant) seznámil účastníky s návrhem projektu chodníků, které mají být 
vybudovány na pravé straně od hospody směrem k Humpolci. 

 Autobusové zastávky budou zachovány. 
 Šířka chodníku bude 1,5 m. 
 Na chodníku nebude dovoleno parkovat, což představuje problém. Některé domy nemají 

možnost využít vjezdu do dvora pro zaparkování jejich automobilů. 

2. Diskuze občanů Vilémova o vybudování chodníků 

 Většina zúčastněných se vyslovila proƟ budování chodníků z důvodu nemožnosƟ parkování. 
 Občané by uvítali invesƟci, pokud by bylo možné najít řešení umožňující parkování, což by 

přispělo ke zvelebení vesnice. 

3. Návrhy a doporučení 

 MarƟn Hendrych navrhuje pokračovat v konzultacích včetně zvažování dalších návrhů a 
možných změn projektu. Doporučuje projednání návrhů a řešení, jelikož se tyto invesƟce 
plánují zahrnout do rozpočtu města na rok 2025. 

 Další „možný“ návrh úpravy stávajícího stavu zahrnuje instalaci obrubníku, odvodnění a 
kanalizaci. Obrubník musí být minimálně 12 cm vysoký. U domů by byly vybudovány 
sjezdy/nájezdy. 

 

 

  



 Tomáš Mecera navrhuje vylepšení/renovaci cesty za jejich domem, aby se vyřešila bezpečná 
pěší zóna na místo plánovaných chodníků při hlavní silnici. Trasa vyznačena červenou barvou 
v mapě. 

 

 

 Projektant p. Marek navrhuje možnost vybudování lemu krajnice (pouze obrubníků) bez 
chodníků. Před domy by byly vytvořeny sjezdy a nájezdy, čímž by se zlepšil původní stav ulice. 
Tento návrh vyžaduje další prozkoumání. 

4. Další postup 

 Projektant p. Marek informoval investora (MĚ HU), že projekt nelze realizovat v roce 2025, 
protože je nutné jej přepracovat a projednat jiné možnosƟ pokračování. 

 Závěr: Projednat další možnosƟ. Jakmile MĚ HU připraví nový návrh řešení, bude svolána další 
schůze, kde budou občané seznámeni s možnými variantami a proběhne další projednání. 
Součásơ řešení bude i kontrola aktuálního stavu kanalizace, jelikož dle občanů, kteří se do ní 
dříve napojili, je ve špatném stavu. 

Závěr 

 Příšơ schůze bude svolána po projednání dalších návrhů řešení MĚ HU. 
 Bude provedena kontrola stavu kanalizace jako součást celkového řešení. 

Schůzi ukončil p. Hendrych s tím, že další setkání bude naplánováno na základě výsledků 
projednání s MĚ HU. 

 

        Zapsal: David Kotlín (člen OV Vilémov) 


